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Vice ordförande Rolf Lindell har i bifogad skrivelse ställt några tilläggsfrågor om våra fritids-
hem utifrån skolverkets rapport, som avser hela landet, och om fortsättningen för våra ungdoms-
caféer G-punkten och Poolhuset. 
 
Av skolverkets rapport 2006 framgår att antalet barn i skolbarnsomsorgen minskat något i jäm-
förelse med föregående år. Motsvarande minskning sker också vad gäller antal anställda. För 
stadsdelsförvaltningen skedde en minskning av antalet barn mellan åren 2001 och 2005. År 
2006 ökade antalet igen och är vårterminen 2007 ungefär detsamma som föregående år. För fri-
tidsklubbarna (barn 10-12 år) är det ofta skillnad mellan terminerna med fler barn under höstter-
minen. Antalet barn följer i stort sett elevantalsutvecklingen i skolorna vilken enligt prognosen 
visar en minskning 2007 och 2008 för att åter öka 2009. Skolverket redovisar att antalet anställ-
da minskar i landet samtidigt som andelen högskoleutbildad personal ökar.  
 
Stadsdelsförvaltningens skolor har arbetat med att integrera fritidshemmen i skolan, lokal- och 
verksamhetsmässigt. Det har gett möjlighet att organisera verksamheten effektivare, både vad 
gäller personal och ekonomi. Verksamheten kan på ett bättre sätt svara mot behoven med fler 
aktiviteter. Även om antalet barn i fritidshemsgrupperna i vissa fall ökat något så redovisar inget 
fritidshem hos fler än 13,5 barn per anställd jämfört med medeltalet för landet på 18,6 barn per 
anställd. Ca 80 % av de anställda hos oss är högskoleutbildade, de övriga har barnskötar- eller 
fritidsledarutbildning. Genomsnittet för landet är att 59 % har högskoleutbildning. Utifrån en-
kätundersökningen 2005, som redovisades i förra svaret, där graden av föräldrarnas nöjdhet var 
mycket hög, bedömer förvaltningen att kvaliteten vid våra fritidshem är god med bra förutsätt-
ningar att vidareutveckla verksamheten. 
 
För ungdomscaféerna G-punkten och Poolhuset planerar vi att verksamheten, efter att ansvaret 
för skolan övergått till utbildningsnämnden, ska fortsätta på samma sätt som idag med samma 
goda samverkan med respektive skola. Ambitionen är att även frivilligorganisationer ska ges 
möjlighet att bedriva öppen verksamhet när G-punkten respektive Pool-huset är stängda. Det 
kan bli ett komplement till nuvarande verksamhet. Förvaltningen kommer också att på olika sätt 
stödja Föräldravandrarna på Östermalm så att de åter kommer igång på fredagskvällar. Pga ge-
nerationsskifte har vandrandet legat nere under hösten 2006. 
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